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Viorica Dancila: Nu voi abroga OUG114, dar trebuie facute modificari 

Premierul Viorica Dancila a declarat, la Marius Tuca Show, ca nu va abroga OUG 114, dar vor exista

modificari, acolo unde lucrurile nu sunt flexibile, în urma discutiilor cu factorii implicati.

"Nu voi abroga OUG 114, dar trebuie facute modificari, pe care nu trebuie sa le faca guvernul, ci cu toti factorii

implicati. Sa putem modifica ce nu e bun", a declarat Viorica Dancila, la Marius Tuca Show.

Ordonanta 114, care prevede masuri fiscale, în special pentru banci si companiile din energie si comunicatii a fost

criticata în repetate rânduri de asociatiile patronale, pe motiv ca suplimenteaza sumele pe care companiile trebuie

sa le plateasca autoritatilor de reglementare.
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